

# TOURISM & HOSPITALITY NEWS & EVENTS UPDATES

## BUSINESS SUPPORT MEASURES 業界支援措施

### Government to Double Cash Incentives under Green Lifestyle Local Tour Incentive Scheme

The Government will double the cash incentives for travel agents organising tours under the Green Lifestyle Local Tour Incentive Scheme to foster local economic revival and relaunch the tourism industry. [More details...](#)

### 政府加倍資助綠色生活本地遊

為推動本地經濟復蘇，重新起動旅遊業，政府將會加倍資助旅行代理商舉辦綠色生活本地遊，希望帶動本地遊，鼓勵市民親近大自然。[詳情...](#)



Image courtesy: Hong Kong Tourism Board

### More Distance Business Funding Set

The Innovation & Technology Commission announced an additional provision of HK\$1 billion under the Anti-epidemic Fund for the Distance Business Programme to support enterprises to adopt information technology solutions to continue business and services during the epidemic. [More details...](#)

### 遙距營商計劃獲增撥款十億

創新及科技局公布，防疫抗疫基金將增撥十億港元推行遙距營商計劃，以進一步支援企業利用資訊科技，在疫情期間繼續營運。[詳情...](#)

## FOOD & BEVERAGE 餐飲業

### Brinc Opens Application for Food Related Accelerator Programme

Venture Capital and accelerator firm Brinc is accepting 2020 startups accelerator programmes in FoodTech, Food Surplus and Waste Management, Sustainable Food Packaging and Alternative Protein. [More details...](#)

### Brinc食品加速器計劃接受報名

風險投資公司Brinc現正接受2020年加速器計劃申請，計劃涵蓋食品科技、廚餘處理、可持續食品包裝及研發替代蛋白質食品等範疇。[詳情...](#)

## WINE 葡萄酒業

### Hong Kong Tram Services Releases Beer

Hong Kong Tramways has teamed up with local brewery “Young Master” to release a range of limited-edition beers this summer. [More details...](#)

### 香港電車新推限量本地啤酒

今個暑假，香港電車聯乘本地品牌「少爺啤」推出兩款限量版啤酒。[詳情...](#)



## TRAVEL & TOURISM 旅遊業



### Japan and South Korea are the Most Popular Travel Spots for Post-outbreak among Citizens

Travel Fair ITE survey received 1,506 replies from Hong Kong people who indicated where they would like to visit after travel restriction lifted. Chosen by some 70 percent respondents, Japan and South Korea are the most popular destination. Next at some 40 percent are the neighbouring areas, where likely be the earliest to have border control relaxed. In particular, Taiwan gain some 6 percent to around 43 percent this year. [More details...](#)

### 港人疫後外遊地 最愛日韓

香港國際旅展訪問了1,506位港人，調查顯示，疫後最受歡迎目的地是日本和南韓，約七成受訪者選擇到兩地旅行。其次有近四成受訪者選擇到有可能會較早放寬邊境管制的鄰近地區，尤其是台灣，有近43%，較去年上升6%。[詳情...](#)

## GENERAL 一般消息

### Hong Kong and United Arab Emirates Sign Investment Promotion and Protection Agreement

The Agreement seeks to enhance the confidence of investors, expand investment flows and further strengthen the economic and trade ties between the two places.

[More details...](#)

### 香港與阿拉伯聯合酋長國簽署促進和保護投資協定

協定將有助增加投資者信心和擴大兩地的投資流動，進一步鞏固雙方的經貿聯繫。[詳情...](#)



The Under Secretary for Commerce and Economic Development, Dr Bernard Chan (left), and the Under Secretary of the Ministry of Finance of the United Arab Emirates (UAE), Mr Younis Haji Al Khoori (right), signed the Hong Kong-UAE Investment Promotion and Protection Agreement in Dubai on 16 June.

商務及經濟發展局副局長陳百里博士（左）於6月16日在阿拉伯聯合酋長國（阿聯酋）杜拜與阿聯酋財政部副部長Younis Haji Al Khoori（右）簽署香港與阿聯酋促進和保護投資協定。

## CONTACT US 聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.  
Our services are free, confidential and tailored to your needs.

**Sindy Wong 黃思敏**  
Head of Tourism and Hospitality  
T: +852 3107 1067  
[swong@investhk.gov.hk](mailto:swong@investhk.gov.hk)

**Lily Wang 王麗**  
Greater China and Australasia  
(所有來自大中華地區的業務)  
T: +852 3107 1037  
[lwang@investhk.gov.hk](mailto:lwang@investhk.gov.hk)

**Jenny Hui 許嘉珮**  
Asia (other than Greater China) and France  
T: +852 3107 1047  
[jhui@investhk.gov.hk](mailto:jhui@investhk.gov.hk)

**Betty Leung 梁婉霞**  
Americas and Africa  
T: +852 3107 1028  
[bleung@investhk.gov.hk](mailto:bleung@investhk.gov.hk)

**Rebecca Chan 陳鳳霞**  
Europe (except France)  
T: +852 3107 1093  
[rebeccachan@investhk.gov.hk](mailto:rebeccachan@investhk.gov.hk)

[www.investhk.gov.hk](http://www.investhk.gov.hk)

Find Us on Social Media  
關注我們

